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Seniorrådet   Beslutningsprotokol nr. 6 

 

________________________________________________________________________________  

 

Dato: 24.06.2022 KL. 10.00  Sted: Mødelokale Bülows 

________________________________________________________________________________  

 

Deltagere: Seniorrådet & Morten Pors Ilsøe 

 

Fraværende:  Søren Peter Jensen & Flemming Larsen  

____________________________________________________________________________  

DAGSORDEN 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

2. Godkendelse af referat 

3. Aktivitetscenter Tavlhøj – orientering v/Sussie & Inger (30 min) 

4. Status Senior Nyt og Seniorrådets Facebook side v/Søren 

5. Nyt fra Rådets medlemmer 

6. Orientering fra Morten 

7. Senere indkomne sager 

8. Eventuelt 
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REFERAT 

1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt uden bemærkninger. 

 

2. Godkendelse af referat 

Godkendt uden bemærkninger 

 

3. Aktivitetscenter Tavlhøj – orientering v/Sussie & Inger (30 min) 

Inger orienterede kort om, hvor ærgerlig hun var over, at huset blev udnyttet for lidt, og det var 

en af grundene til, at de har vurderet, at det er nødvendigt at nytænke huset.   

Sussie fortalte om, at Brugerrådet for fremtiden ønsker, at Tavlhøj i højere grad skal være et 

stærkt, lokalt samlingssted, der favner aktiviteter og borgere bredt på tværs af landsbyfælles-

skabets forskellige målgrupper. Visionen er et mere levende hus, der fremtidssikrer engage-

ment og bærende kræfter ved at skabe relationer på tværs af målgrupper. 

Det videre forløb er at få lavet en udvalgssag og efterfølgende få sparket døre ind, eksempelvis 

hos dem, som gerne vil bruge den gamle godsstation og ellers få åbnet op for en dialog om, 

hvordan huset kan fungere. 

 

Seniorrådet har fuld opbakning til Brugerråddets visioner.  

 

4. Status Senior Nyt og Seniorrådets Facebook side v/Søren – skriftligt 

 Facebook: 

Under redaktionsmødet den 21. juni blev besluttet/oplyst 

o Enhver form for annoncering vil blive slettet. Det gælder opslag om varer, tjene-

steydelser og partipolitisk propaganda.  

o Enighed om, at følgende kilder kan benyttes som citat, når emner og forhold be-

grunder og tillader det: 

 Nyheder på Fredericia.dk  Tilsynsrapporter fra Styrelsen for Patientsik-

kerhed og BDO  Regionsældrerådet  Danske Ældreråd  Ældresagen 

  Lokalpressen: Fredericia Dagblad, Elbobladet, DanmarkC TV og AVI-

SEN/fredericiaavisen.dk 

o Det blev nævnt, at ’større tekster’ bør fremgå på FB som en kort notits samt et link 

til hele emnets tekst hvis muligt. 
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o Vi har pt 299 medlemmer på vores Facebookside.  

 I de seneste måneder er set en stabil udvikling, og ”byens borgere” begyn-

der så småt at bruge siden og at stille spørgsmål til Seniorrådet.  

o Den 12. juni 2022 skrev Flemming via Steen en mail til lokalpressen med oplys-

ning om SR’s Facebookside og en opfordring til at følge SR.  

o Morten kom med en lille refleksion om, at Seniorrådet kunne tænke over, hvad for-

målet med facebookgruppen er– Husk de gode historier, arrangementer mv.  

 

 Senior Nyt  

Deadline 3. august 2022.  

Rettelser af mailadresser til de nye Fredericia mails.  

Mette Heidemann præsenterer sig selv 

 

 PIXI 

Pixi på OneDrive nu er udviklet, så vi alle modtager en mail om ajourføring på vores 

”Fredericia-adresse”, når en tovholder har skrevet noget nyt. Samtidig viser disse 

ajourføringsmails et link, så vi nemt kan komme frem til Pixi på OneDrive og se, hvad 

der er sket.  

 

5. Nyt fra Rådets medlemmer 

 Grethe havde et spørgsmål vedr. bisidder i forbindelse med visitation.  

Visitationen opfordrer borgerne til at tage en bisidder med til visitationsaftalerne.  

Hvis borgeren ikke har en nær relation, opfordres borgeren til at kontakte Ældresagen eller 

Seniorrådet. Borgeren modtager et afgørelsesbrev, som beskriver visitationens omfang.  

 Jytte spurgte om visitationen havde haft kontakt til Jakob Bove, kontakten ligger hos 

Hanne.  

Rapporten fra Mapia er endnu ikke forekommet.  

 Morten præsenterede dilemmaerne ved at vælge frisættelse af ældreområdet, ex at tilsyn 

fortsat vil blive fortaget. Morten har ikke hørt nogle indikationer om, hvilke veje Frederi-

cia Kommune ønsker at gå.  

 Svend orienterede om Cafe tur for ”En som dig” en tur til Givskud. Det var en fantastisk 

tur – en virkelig god dag.   
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7. Orientering v/Morten  

Morten orienterede om, at han pr. 1. august 2022 tiltræder ny stilling i Skanderborg Kom-

mune. Morten går på sommerferie d. 8. juli 2022. Mette Heidemann deltager i Seniorrådsmø-

det i august. Mette og Flemming har også en aftale om at mødes. 

 

Morten takkede for et rigtig godt samarbejde med Seniorrådet, som opleves som medspillere.  

Seniorrådet ønsker Morten al muligt held og lykke og ytrede, at de var kede af, at han rejser. 

 

Sundplejen 

Morten orienterede om, at Fredericia Kommune har valgt at ophøre samarbejdet med den pri-

vate leverandør af hjemmepleje. 242 borgere skal have en ny leverandør – størstedelen prak-

tisk hjælp. Omkring 50 borgere har fået planlagt ny pleje. Alle borgerne får brev om, at de 

skal vælge en ny leverandør – enten Luksus Pleje eller Kommunal hjemmepleje. 

Af ressourcemæssige årsager prioriteres personlig pleje over praktisk hjælp det kommende 

stykke tid.  

 

Der var en kort drøftelse af madtilbud efter Asbjørns Madsservice lukker ned. 

 

8. Senere indkomne sager 

Ingen bemærkninger 

 

9. Eventuelt 

 Tilgængelighedsråd 

Tilgængelighedsrådet har møde med tilgængelighedsrådet indenfor handicapområdet d. 28. 

juni 2022. I forbindelse med restaurering af Landsoldaten fjernes 45 parkeringspladser. Dette 

tages med til mødet. 

 

Seniorrådet anbefaler, at der sendes en skrivelse til Kommunen omkring udfordringerne ved 

at fjerne parkeringspladserne. Den skal sendes til Teknisk Udvalg. 

 

 Referater fra Senior- og Socialudvalget 

Aftalt med Trine, at hun sender os et link, når der opslås nyt mødereferat fra Senior- og Soci-

aludvalget. 


